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Моля за пояснение от водещата – снимките, които се сменяха в лявата част на екрана в 

началото, от гостенката ли са предоставени или редакторите са ги избрали от интернет. Питам, 

защото една от тях е на моя авторска схема, за чието използване не ми е искано позволение. 

На второ място бих препоръчал на водещата да изкара един курс поне по базово ниво на Фън 

Шуй, за да разбере, че почти нищо от казаното в това предаване не се отнася до древното 

китайско учение. Най-неадекватната част е с обясненията за ползата от показаните предмети, 

които са само китайски сувенири – нищо повече. Ако тигърът беше от истински нефрит, щеше 

да струва толкова, че гостенката нямаше да посмее да го пренесе до студиото. 
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